
 

          28 maart 2024   

Aan het college van B&W 
 
Betreft: schriftelijke vragen mbt Herinrichting Ronsseweg 
 
 
 
Geacht college van B&W, 
 
 
Conform artikel 39 van het Reglement van Orde, heeft de fractie van Leefbaar Gouda de volgende 
vragen:  
 
In juli 2022 hebben de bewoners van de Ronsseweg een uitnodiging ontvangen voor een 
bijeenkomst in het Huis van de Stad met als onderwerp 'herinrichting Ronsseweg'. Na een plenaire 
uiteenzetting aan de aanwezigen over de diverse voorstellen voor een herstructurering van de 
Ronsseweg werd aan de aanwezigen de gelegenheid gegeven om opmerkingen te maken of 
suggesties mee te geven die dan zouden worden betrokken bij de verdere uitwerking. Deze 
zouden dan zo mogelijk worden meegenomen bij de verdere planvoorbereiding. De avond werd 
afgesloten met het noemen van een mogelijke uitvoeringsdatum van 2023. 
Naar aanleiding van gestelde vragen in 2023 werd duidelijk dat niet eerder dan in 2025 de 
herstructurering ter hand zou worden genomen. 
Recent ontvingen de bewoners een schrijven om kennis te nemen van de uitgewerkte 
inrichtingsplannen. Veel bewoners gaven gehoor aan deze oproep. Hierna konden de bewoners 
via een formulier hun mening geven. 
Aangezien de nieuwe voorstellen niet veel afwijken van de gepresenteerde modellen in 2022 , en 
de reactie ter plekke van de inwoners , leggen wij u de navolgende vragen voor. 
 
1. Kan het College aangeven welk beleid er aan ten grondslag ligt om het aantal parkeerplaatsen 
aan de Ronsseweg te verminderen met tenminste 15 ten opzichte van de huidige situatie; 
(In dit verband wijzen wij naar het grote aantal mensen die moeten revalideren bij Ronssehof en de 
toename van auto's van toekomstige bewoners aan de Burg. Jamessingel) 
 
2. Waarom is gekozen voor eenrichting verkeer mede gelet op het feit dat de inrijroute aan de 
Ronsseweg West niet bij de plannen zijn meegenomen en deze inrijrichting op de Bleulandweg 
kan leiden tot een verkeersonveilige situatie; 
 
3. Kunnen wij kennis nemen van de opmerkingen die zijn gemaakt door de bewoners naar 
aanleiding van de presentatie d.d. 27 maart 2024; 
 
4. Kan het College aangeven waarom in het kader van de participatie de inwoners niet vooraf 
betrokken zijn bij het voorbereiden en ontwikkelen van de plannen in plaats van het achteraf 
'mogen' reageren op de door deskundigen ontwikkelde plannen; 
 
5. Worden de huidige plannen nog aangepast of bijgesteld naar aanleiding van de opmerkingen 
die schriftelijk door de bewoners zijn ingediend na afloop van de inloop op 27 maart j.l.; 
 
6. Kan worden aangegeven wanneer in de planning uitvoering wordt gegeven aan de 
herstructurering van de Ronsseweg. 
 
 
 
 



Ondergetekende verzoekt om een schriftelijke beantwoording op bovenstaande vragen binnen 
dertig dagen na dagtekening. 
 
Of 
 
Ondergetekende verzoekt om een mondelinge beantwoording van de vragen tijdens de 
aankomende raadsvergadering.  
 
 
Ingediend door: 
 
 
Jan de Koning 
Leefbaar Gouda  
 
 
 


